
Vergadering Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie op woensdag 
22 februari 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.8. Besluitvorming kazernes in Assen en Havelte en de ontwikkeling van 

rijkswerkgelegenheid in Drenthe (GS-brief van 6 februari 2023)@  
 
Fractie PvA, de heer H. Loof 
Onze complimenten aan het College voor de geslaagde lobby voor het behoud van de kazerne 
in Assen, de versteviging van de kazerne in Havelte en het behoud van rijkswerkgelegenheid. 
De PvdA heeft een enkele vraag over dat laatste onderdeel, de rijkswerkgelegenheid want dat 
lijkt ons nog het meest kwetsbare onderdeel van dit gezamenlijk bestuurlijk voornemen, zoals 
het wordt genoemd. In totaal gaat het om ruim 350 VTE waarover partijen nu nog in gesprek 
zijn, begrijpen wij.  
Onze vragen hierover: 
- Hoe hard zijn de afspraken hierover?  
- Wat gebeurt er als er onverhoopt geen rijkshub tot stand komt of de bestaande rijksdienst 

wordt niet uitgebreid? 
- Hoe belangrijk is het om de vinger aan de pols te houden en wie doet dat? 
 
Reactie mevrouw Klijnsma, commissaris van de Koning en gedeputeerde Brink 
 
 
A.10. Jaarplan 2023 MKB Fonds Drenthe (GS-brief van 7 februari 2023) 
 
Fractie CDA 
In de aanbiedingsbrief bij het Jaarplan MKB-fonds staat onder andere ‘Het MKB Fonds verwacht 
in 2023 een economische recessie door onder andere een tekort aan grondstoffen, stijgende 
energieprijzen en krapte op de arbeidsmarkt. Dit zorgt voor grote uitdagingen voor Drentse 
ondernemers, maar zal ook kansen bieden. In de loop van 2022 heeft het MKB Fonds een nieuw 
instrument ontwikkeld: de perspectieflening. Bij deze lening worden zekerheden gevraagd, 
waardoor het fonds minder risico loopt en daardoor een lagere rente kan aanbieden.‘  
Onder andere de NOS berichtte onlangs nog ‘Recessie afgewend, Nederlandse economie groeit 
nog behoorlijk.’ 
 
Vragen:  
1. Kan het College van GS aangeven waarop de verwachting van een recessie is gebaseerd? 
2. Wat is de reden dat er een nieuw instrument zoals de perspectieflening is ontwikkeld? 
3. Is het College van GS het met de CDA-fractie eens dat maatwerk geleverd moet blijven? 
4. Kan het gebruik van bestaand instrumentarium het komende jaar tussentijds gemonitord 

worden en Provinciale Staten daarover gerapporteerd? 



5. Deze nieuwe lening en ook de nieuwe garantielening vereisen meer zekerheden waardoor 
de rente minder hoog kan worden (want minder risico). Maar kan het bedrijfsleven wel 
voldoen aan deze zekerheden? 

6. Gezegd wordt dat het MKB-fonds onvoldoende heeft gepresteerd. Uit de financiële 
vooruitblik op 2023 blijkt het MKB-fonds nog niet beter te presteren op de opbrengsten en 
de voorzieningen, zelfs slechter op beide. Hoe verklaart u dit?  

 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
A.11. GR RUD Drenthe: Najaarsrapportage 2022 en Jaarprogramma 2023 (GS-brief van 

14 februari 2023) 
 
Fractie D66, de heer H.J. Pragt 
Bij het lezen van de najaarsrapportage 2022 en het jaarprogramma 2023 van het RUD, krijg ik 
het gevoel dat ik gewoon mijn bijdrage over het RUD van 2019 0f 2020 of 2021 of 2022 kan 
oplezen. 
Ook nu weer lezen we dezelfde punten die aandacht vragen, te hoog ziekte verzuim, 
jaarplanning maar gedeeltelijk gehaald, geplande productie wordt niet gehaald en toch is de 
directie tevreden met de gang van zaken. 
D66 maakt zich grote zorgen over de RUD en Drenthe en de gevolgen voor Drenthe. 
- Kan de gedeputeerde aangeven of er op korte termijn een echte verbetering is voor het 

functioneren van de RUD en dat de productie doelen eindelijk gehaald gaan worden? 
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 
 
  



A.12. Motie Drentse veteranen (motie M2021-33) (GS-brief van 14 februari 2023) 
 
Fractie JA21, de heer H. Omlo 
Dank aan het college en in het bijzonder onze Commissaris van de Koning bij het tot stand 
komen van de uitvoering van de JA21  Veteranen motie. Verheugd zijn wij dat er, vanuit ook de 
lokale verenigingen, een breed gedragen invulling wordt gegeven aan de waardering war de 
motie om vroeg.  Onze vraag: 
- Hoe worden ook de veteranen in Drenthe bereikt die geen lid zijn van een stichting of lokale 

vereniging? 
 
Reactie mevrouw J. Klijnsma, commissaris van de Koning 
 


